
Ni še vse
v redu!

V Prilogi št. 14 (december 1975) je bilo v
rubriki »Vprašanja delegacij, konferenc de-
legacij ter odgovori«, objavljeno tudi nasled-
nje vprašanje:

»DELEGACIJA KS HINKO SMREKAR —
2. vprašanje: Železniškega prehoda prek go-
renjske proge v Aleševčevi ulici in Verovško-
va-Milčinskega sta stalno zaprta in ker je to
povezava s službo, šolo, trgovino, se vsi pri-
zadeti morajo plaziti pod zapornicami že šest
mesecev. Zakaj se semaforizacija ureja toli-
ko časa oziroma — zakaj do semaforizacije
ne aktivirajo zapornic? In kdo je odgovoren
za tak odnos do ljudi?

Odgovor: Pri ponovnem tehničnem pregle-
du železniških prdazov, ki je bil dne 12. 11.
1975, je bilo ugotovljeno, da so le-ti uposob-
ljeni za obratovanje. V ta namen je bilo pri-
dobljeno dovoljenje za poizikusno dbratova-
nje. Po končanem poizlkusnem obratovanju
bo izdano uporabno davoljenje.

Za Goriško cesto pa je že izdano uporab-
no dovoljenje in ta že obratuje.

Odgavor pripravil: za Sklad za ikomunal-
no urejanje zeinljišč Standard-Invest.«

Poglejmo najprej odgovoi^ Kaj pomeni iz-
raz »poizkusno obratovanje«? Dejstvo je, da
zvonci brnijo in semaforji utripajo, toda za-
pornice so še vedno spuščene, ravno tako je
prehod na Aleševčevi ulici onemogočen (za-
pornice in cestna zapora)! Torej, če so pre-
lazi usposobljeni za obratovanje, bi bilo tre-
ba tudi zapornice in cestne zapore odstraniti,
kajne?! In drugo vprašanje v zvezi z odgo-
vorom: koliko časa pa traja »poizkusno qb-
ratovanie« — danes smo namreč že 3. ja-
nuar 1976?!

Tovariši, ki ste pripravijaili odgovor (to-
rej Staodard-Invest), Jtje so odgovori na obe
konikretoi vprašanji delegacije?! Vprašanji
sta se namreč glasili — pa saj ni potrebno,
da jih še eokrat panavljam. Želim, ne, zahte-
vam točen odgavor na obe vprašanji, saj je
vprašanje postavila naša, lahko rečem, moja
delegacija — saj sem tudi sam glasoval za-
njo, ki sprašuje v imenu vseh nas.

Ddbler bomo morali sestaokovati, zbirati
podpise, postavfljati delegatska vprašanja za-
radi takih osnovnih žiivljenjskih stvari, toli-
ko časa ne bomo mogli govoriti o urejenein
delegatskem sistemu. Toliko časa se bodo na
zborih krajanov in drugih sestankih postav-
ljala ta vprašanja, namesto da bi prepustila
mesto prav tako ali še bolj pomanhnim vpra-
šanjem našega aktualnega dnižbenopolitične-
ga življenja.

Branko Pevec
Milčinskega 68, Ljubljana


